

Title (en)

MEMORYLESS ELECTRONIC CAMERA WITH DIRECT HARD COPY OUTPUT.

Title (de)

SPEICHERLOSES ELEKTRONISCHES KAMERAGERÄT MIT BILDAUSGABEITEIL ZUR DIREKTEN HERSTELLUNG VON HARTKOPIEN.

Title (fr)

APPAREIL PHOTOGRAPHIQUE ELECTRONIQUE SANS MEMOIRE A SORTIE DIRECTE SUR SUPPORT PAPIER.

Publication

EP 0522132 A1 19930113 (EN)

Application

EP 92903982 A 19911219

Priority

US 63258090 A 19901224

Abstract (en)

[origin: WO9211731A2] A compact photo-imaging and print-out device is configured in the form of a quasi toy camera capable of being operated by a child and is exclusive of image storage memory and any attendant supervisory microprocessor. Instead, the electronic response of an image capture ccd array is coupled directly to a print-out unit, either "as is" or via a selectively inserted gradient circuit. In the former instance, a captured image is printed out by the printer in accordance with its grey scale content; in the latter instance, the printer will generate an outline or line drawing of the captured image based upon prescribed differences in contrast of the captured image.

Abstract (fr)

Un dispositif compact de photo-imagerie et d'impression se présente sous la forme d'un appareil photographique ressemblant quasiment à un jouet et pouvant être utilisé par un enfant, ledit dispositif étant dépourvu de mémoire de stockage d'image et de tout microprocesseur de contrôle attenant. A la place, la réponse électronique d'un réseau CCD de prise d'images est couplée directement à une unité d'impression, soit "en l'état" soit par l'intermédiaire d'un circuit à gradient intercalé sélectivement. Dans le premier exemple, l'image prise est imprimée par l'imprimante conformément à sa teneur en demi-teintes; dans le deuxième exemple, l'imprimante va générer un contour ou un tracé linéaire de l'image prise, sur la base des différences prescrites de contraste de l'image prise.

IPC 1-7

G03B 17/53; G03B 19/02; H04N 1/00; H04N 1/46; H04N 5/225

IPC 8 full level

G03B 17/53 (2006.01); H04N 1/00 (2006.01); H04N 1/40 (2006.01); H04N 1/409 (2006.01); H04N 5/225 (2006.01)

CPC (source: EP)

H04N 1/00286 (2013.01); H04N 1/40093 (2013.01); H04N 23/00 (2023.01)

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB

DOCDB simple family (publication)

WO 9211731 A2 19920709; WO 9211731 A3 19930610; EP 0522132 A1 19930113; JP H05506139 A 19930902

DOCDB simple family (application)

US 9109521 W 19911219; EP 92903982 A 19911219; JP 50434692 A 19911219